
Byrådsmedlem Kirsten Reiser Weiland har den 24. april 2024 stillet følgende spørgsmål:  
 
På byrådsmødet er der blevet rejst spørgsmålet om, hvorfor der ikke er blevet sendt retursvar i forvaltningen 
i forbindelse med indsendelsen af projektet i november 2028 og at der heller ikke er blevet svaret politisk. 
Når en sag stiles til byrådet er det aftalt, at borgmesteren svarer. Det kan jeg forstå heller ikke er sket, 
eller… ? 
  
Kan I give mig flere detaljer omkring forløbet og forslag til, hvordan vi svarer borgeren? 
 
Borgerhenvendelse medtaget i korrespondancen: 
 

 
 
Svar 
Flemming Nielsen har indsendt et forslag om et nyt byudviklingsområde på adressen Marbækvej 49 d. 28. 
november 2023. 
 
Frederikssund Kommune har svaret samme dag: 
”Ønsket om byudvikling på Marbækvej 49 er noteret og vil blive behandlet i forbindelse med udarbejdelse af 
Kommuneplan 2025. Der kan således forventes en afgørelse ultimo 2025, hvor kommuneplanen forventes 
endeligt vedtaget.” 
 
Ønsket om byudvikling er blevet fremlagt for Plan og Teknik d. 10. januar 2024 sammen med de øvrige 
modtagne ønsker. Plan og Teknik valgte på sit februarmøde at prioritere et udlæg på Marbækvej 56 og et 
udlæg i Jægerspris ved Møllevej (Elmehøj II). De prioriterede udlæg blev præsenteret for Byrådet 3. april og 
på majmødet er det indstillet til Plan og Teknik, at det er Marbækvej 56 og Elmehøj II der af 
administrationen indarbejdes i Forslag til Kommuneplan 2025. Byrådet træffer først beslutning om forslaget 
til kommuneplan i foråret 2025. Ansøgere kan se resultatet af den politiske behandling i hhv. det forslag til 
kommuneplan, der forventes vedtaget i foråret 2025 og den endeligt vedtagne kommuneplan.  
 
Det er administrationens opfattelse, at der ikke bør gives svar til ansøgere om behandlingen af 
byudviklingsønsker mens kommuneplanlægningen pågår og stadig kan ændres, hvilket ansøgeren heller ikke 
er blevet stillet i udsigt.  
 


